
 
 

Motion angående Hälso- och sjukvårdens ekonomiska svårigheter. 
Det kan inte ha undgått någon i Regionstyrelsen eller Regionfullmäktige att 
Hälso- och sjukvårdsförvaltningen gör stora underskott år efter år. 
Under de senaste tjugo åren har verksamheten, trots olika besparings- och 
ransoneringsförslag olika styrningsformer och olika genomlysningar, inte 
lyckats stoppa underskotten. 
Senast i raden av besparingsprojekt var Ekonomi i balans (EIB) som arbetades 
fram i stor politisk enighet. 
Arbetet med EIB har inte gett önskat resultat, varken innan eller under 
pandemin. 
Självklart inser vi att det inte gått att fokusera på EIB under en pandemi. 
Vi ställer oss tveksamma till att ett återupptaget arbete med EIB, i dess 
nuvarande form, kommer att kunna ge önskat resultat. 
Att gå in i NAV – projektet med ett underskott per år som uppgår till flera 
hundra miljoner är ohållbart. 
Den ökade hyran för verksamheterna i den nya sjukhusbyggnaden kommer att 
innebära att inte bara underskottet utan också en minst lika stor hyresökning 
som underskottet behöver finansieras. 
Vänsterpartiet vill ha förnyade tvärpolitiska diskussioner för att försöka finna 
en väg ut ur krisen. 
Att bara fortsätta med att lägga allt sitt hopp till EIB menar vi är oansvarigt 
och kan hota länsbornas vård på sikt. 
 
Vi yrkar därför 

Att det snarast startar ett arbete vad gäller Hälso- och 
sjukvårdsförvaltningens ekonomi 

Att detta arbete innefattar att EIB ersätts med nya realistiska inriktningsmål 
för Hälso- och sjukvårdsförvaltningen 

Att arbetet sker tvärpolitiskt 
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